
 

      
3e Commissie

Verslag van de vergadering 

betreft 3e Commissie – verslag 5 oktober 2011  

Agenda: 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 31 
augustus 2011 

Geen opmerkingen 

2. Fietspaden lange afstand (LAF) – aanleg langs de spoorlijn 
tussen Burst en de Bosstraat te Erpe-Mere: goedkeuring van 
het bijzonder bestek, geraamd op 440 156,86 EUR inclusief 
btw, opdracht te gunnen bij wijze van openbare aanbesteding 

In algemene zin vraagt Mevr. Lutgarde De Jaeger, bij gemis aan 
enige bepaling in het bestek, of het de gemeenten zijn die instaan 
voor het aanplanten van bomen en groen bij de aanleg van 
fietspaden. Gedeputeerde Hertog antwoordt hier positief op. 
Tevens vraagt zij dat er aandacht besteed wordt aan oversteek, 
kruisingen en afdraaiende bewegingen voor fietser bij de aanleg 
en inrichting van fietspaden. De Gedeputeerde verwijst hierbij 
naar het vademecum dat gehanteerd wordt.  

3. Fietspaden lange afstand (LAF) – aanleg op de Koningsdijk te 
Sint-Gillis-Waas: goedkeuring van het bijzonder bestek, 
geraamd op 422 302,10 EUR inclusief btw, opdracht te 
gunnen bij wijze van openbare aanbesteding 

Geen opmerkingen 

4. Fietspaden lange afstand (LAF) – aanleg langs de 
toeristische spoorlijn Hoogveld – Fabriekstraat te 
Dendermonde: goedkeuring van het bijzonder bestek, 
geraamd op 290 059,39 EUR inclusief btw, opdracht te 
gunnen bij wijze van openbare aanbesteding 

Geen opmerkingen 
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5. Fietspaden lange afstand (LAF) – aanleg langs spoorlijn 75, 
grens Waregem te Zulte: goedkeuring van het bijzonder 
bestek, geraamd op 369 885,51 EUR inclusief btw, opdracht 
te gunnen bij wijze van openbare aanbesteding 

Voorzitter Lootens wenst de aandacht te vestigen op het niet 
onaanzienlijk bedrag dat de provincie besteed aan de aanleg van 
fietspaden. Mevr. Lutgarde De Jaeger relativeert dit door te stellen 
dat het slechts om 11 km fietspad gaat. 

6. Patrimonium – PTI Hamme: vernieuwen van lasrookafzuiging: 
goedkeuring van de voorwaarden, geraamd op 95 348,00 EUR 
inclusief btw, opdracht te gunnen bij wijze van openbare 
aanbesteding 

Geen opmerkingen 

7. WMD – jaarlijkse actieplannen: kennisneming van de 
evaluatie van voorbije actieplannen (deel onderwijs) 

Mevrouw Lafkioui Jamila stelt vragen bij de stand van zaken van 
het Santi beleid (A10). Dhr. Jan De Tollenaere antwoordt dat deze 
actie gestart is. Tevens stelt Mevr. Jamilia Lafkioui vragen bij 
taakstelling A12/59 PCVOWD - onderzoek energieverbruiken in 
functie van het realiseren van besparingen. Na de commissie 
werd hierop het volgende antwoord door dhr. Jan De Tollenaere 
geformuleerd: Het is de bedoeling om deze actie dit najaar op te 
nemen en daarbij gebruik te maken van een energiekoffer (MOS) 
ondermeer voor het detecteren van sluipverbruik. Ter info kan nog 
meegedeeld worden dat de school (PCVO Waas en Durme) 
tijdens de energiejacht 2010-2011 (provinciale scholen) de 
tweede prijs behaalde, met een besparing 17% voor het gebouw 
aan de Koevliet te Zele. 

Alle acties worden verder gezet. Hoe ouder een taakstelling hoe 
meer die zal gerealiseerd zijn. Het is dus een voortdurend proces.  

Mevr. Gerda Zenner-De Gryze stelt vragen bij het onderzoek naar 
CO2 in klassen en het griepvaccin. Dhr. Jan De Tollenaere 
verwijst dat dit acties zijn die binnen één taakstelling vervat zitten.  

8. Patrimonium – PTI Eeklo – oplossen keuringsopmerkingen 
hoogspanningscabines: goedkeuring van het bestek, 
geraamd op 195 753,80 EUR inclusief btw, te verhogen met 12 
745 EUR kosten inclusief btw; opdracht te gunnen bij wijze 
van openbare aanbesteding met nationale bekendmaking 

Dhr. Erik Waterschoot of de scholen deze kosten niet hebben zien 
aankomen. De gedeputeerde antwoordt dat tegen 2013 de 
cabines afgesloten moeten zijn. Het is beter om het probleem nu 
ten gronde aan te pakken. 
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9. Patrimonium – Campus Henleykaai Gent – oplossen 
keuringsopmerkingen hoogspanningscabines : goedkeuring 
van het bestek, geraamd op 235 720,10 EUR inclusief btw, te 
verhogen met 12 745 EUR kosten inclusief btw; opdracht te 
gunnen bij wijze van openbare aanbesteding met nationale 
bekendmaking 

Geen opmerkingen 

10. Patrimonium – resterende onderwijsinstellingen - oplossen 
keuringsopmerkingen hoogspanningscabines : goedkeuring 
van het bestek, geraamd op 437 699,35 EUR inclusief btw, te 
verhogen met 61 145 EUR kosten inclusief btw; opdracht te 
gunnen bij wijze van openbare aanbesteding met nationale 
bekendmaking 

Mevr. Gerda Zenner-De Gryze vraagt waarom hiervoor geen 
subsidies werden aangevraagd. Gedeputeerde Hertog antwoordt 
dat er geen mogelijkheid voor handen is dat we hiervoor subsidies 
gaan ontvangen.  

11. Patrimonium – provinciale administratieve gebouwen - 
oplossen keuringsopmerkingen hoogspanningscabines : 
goedkeuring van het bestek, geraamd op 337 299,80 EUR 
inclusief btw, opdracht te gunnen bij wijze van openbare 
aanbesteding met nationale bekendmaking 

Geen opmerkingen 

12. Varia 

Dhr. Johan Beke merkt op dat hij de regio directeur van 'De Lijn' 
heeft gesproken en dat hij beloofd heeft eerstdaags het 
investeringsplan voor Oost-Vlaanderen door te sturen. Ook de 
gedeputeerde heeft reeds meermaals de vraag gesteld en 
aangedrongen om dit plan te krijgen. 

Gent, woensdag 5 oktober 

Mark Cromheecke   Zenner-De Gryze Gerda  

Secretaris    Ondervoorzitter 


